
te wonen en aan de beraadslagingen deel te nemen. De weten
schappelijke staf wees vertegenwoordigers aan in een aantal 
senaatscommissies. In overeenstemming met een aanbeveling 
van de Academische Raad besloten curatoren, dat in de regel 
voor de vervulling van vacatures van hoogleraren, lectoren 
en wetenschappelijke medewerkers advertenties geplaatst zul
len worden. Wij zijn er pas mee begonnen, maar de resultaten 
zijn nu reeds verrassend, al is het niet 20, dat de advertentie 
voor de vervulling van alle plaatsen de oplossing aangeeft. 

Niet in alle faculteiten, subfaculteiten en afdelingen is de 
gang van zaken bevredigend, maar de algemeen aanvaarde 
richtlijn is, dat lectoren en wetenschappelijke medewerkers in 
het beraad behoren deel te nemen. De studenten vinden hun 
inspraak in de faculteiten in de studieraden. Ook dat overleg 
verloopt nog niet overal, zoals het zou moeten. De faculteiten 
kunnen er moeilijk teveel aandacht aan geven en moeten be
dacht zijn op uitbreiding en intensivering. 

Dat de communicatie binnen de universiteit ten aanzien van 
de beleidvorming en de besluitvorming nog niet helemaal 
goed loopt, hebben de moeilijkheden ter zake van de student
assistenten in het voorjaar bewezen. Er zijn daarbij fouten ge
maakt, mede door te weinig rechtstreeks overleg. We kunnen 
er in ieder geval deze lering uit trekken, dat aan beslissingen 
mondeling overleg vooraf moet gaan, waarbij alle belang
hebbenden betrokken worden en dat aan de formulering van 
beslissingen nauwelijks teveel zorg kan worden besteed. 

Dit raakte de bestuursvorm van de universiteit. De Acade
mische Raad heeft op 22 juni j.l. twee besluiten genomen, 
die een nieuwe discussie daarover vergemakkelijken. In de 
eerste plaats heeft hij uitgesproken, dat hij de voorstellen, 
vervat in het rapport van de commissie-Maris, niet als basis 
voor een nieuwe bestuursvorm van de universiteiten en hoge
scholen aanvaardt. Vervolgens heeft de raad besloten aan de 
instellingen zelve te vragen zich op de vraag van de bestuurs
vorm te bezinnen en hem van het resultaat van die bezinning 
in kennis te stellen. Zo is de discussie terechtgekomen daar, 
waar zij in eerste instantie hoort, bij de instellingen van weten
schappelijk onderwijs zelf. De raad zal de instellingen nog een 
aantal vragen voorleggen, van welke hij gaarne zou zien, dat 
zij er bij haar oordeelsvorming aandacht aan geven. 

Het staat aan directeuren vast te stellen, hoe het overleg 
over de bestuursvorm binnen onze universiteit zal plaats vin
den. De senaat zal ongetwijfeld adviseren daaraan ook ver
tegenwoordigers van de wetenschappelijke staf en van de stu
denten te doen deelnemen. Daarnaast kan uiteraard ieder, die 
dat wil, die discussie over de zaak entameren, waartoe hij op 
zijn plaats bevoegd is. 

Met het voorgaande ben ik gekomen aan het laatste punt, dat 
ik vanmiddag aan de orde meen te moeten stellen, de wens 
die in de studentenwereld leeft naar inspraak in het bestuur 
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